

No. 39891

**Denmark
and
International Organisation for the Development of Fisheries
in Eastern and Central Europe (EUROFISH)**

Agreement between the Government of the Republic of Denmark and the International Organisation for the Development of Fisheries in Eastern and Central Europe (EUROFISH) relating to the Headquarters in Copenhagen of the Organisation (with exchange of letters, 28 February 2003 and 11 March 2003). Copenhagen, 23 February 2003 and 11 March 2003

Entry into force: 11 March 2003 by signature, in accordance with article XII

Authentic texts: *English*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *Denmark, 23 January 2004*

**Danemark
et
Organisation internationale pour le développement des
pêches en Europe orientale et centrale (EUROFISH)**

Accord entre le Gouvernement de la République du Danemark et l'Organisation internationale pour le développement des pêches en Europe orientale et centrale (EUROFISH) concernant le Siège de l'Organisation à Copenhague (avec échange de lettres, 28 février 2003 et 11 mars 2003). Copenhague, 23 février 2003 et 11 mars 2003

Entrée en vigueur : 11 mars 2003 par signature, conformément à l'article XII

Textes authentiques : *anglais*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *Danemark, 23 janvier 2004*